

Møteprotokoll 2/2020

Utvalg: Koordineringsutvalg for støy
Møtested: Ørland kultursenter, Balsnes
Dato: 27.05.2020
Tid: 09:15 – 11:15

Faste medlemmer som møtte:

Navn	Funksjon	Representerer
Finn Olav Odde	Leder	SP
Tore Melhuus	Medlem	H
Stein Eriksen	Medlem	STØY
Hans Kristian Norset	Medlem	STØY
Kjetil Schanche	Medlem	BOND
Ketil Kvam	Medlem	RAD
Daniel Johansen (teams)	Medlem	RAD

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn	Funksjon	Representerer
Jan Inge Standahl	NESTL	SP

Varamedlemmer som møtte:

Navn	Møtte for	Representerer
Øyvind Næss	Jan Inge Standahl	SV

Fra administrasjonen møtte:

Navn	Stilling
Anne M. Standahl	Møtesekretær
Tom Myrvold	Ordfører

Andre som møtte:

Navn	Firma
Carl Oscar Pedersen	Forsvarsbygg

Merknader:

Ingen merknader til innkalling og sakliste

Referatsaker:

- Info fra kommunalsjef Thomas Engen. Nye faste støymålere skal settes opp, er dette blitt utført og hvor er de plassert?
Forsvarsbygg skal sette opp flere målestasjoner. Støygruppa Ørland bes om å komme med en oversikt hvor man ønsker å plassere disse.
- Avvik på fly mønster og støymålinger er i overkant av 15%, er dette akseptabelt iht. reguleringsplan?
Flyvemønster etter kart – vifteform
Saken sendes over til kontrollutvalget for å avklare om det er hjemlet prosentavvik.
- Det ble i møtet uttalt at 10% avvik var tillatt, hvor er dette hentet fra?
Det står ikke noe om det i reguleringsplanen, bare at man skal bruke anerkjente metoder etter 1442. Det står beregningsresultat i kartet.
Jobbes opp mot Forsvarsbygg – venter på støymålingsrapporten for 2. kvartal.
- Bacen hadde tatt et initiativ for å etablere et miljøutvalg, er dette kommet på plass?
Orientering fra administrasjonen i neste møte.

Drøftingssaker:

- **Orientering fra Forsvarsbygg ved Carl Oscar Pedersen**
(presentasjon/notat sendes ut)
 - Rød støysone: innløste boliger, landbruk, støytiltak, husdyrundersøkelsen, etterbruk av vernede bygninger, flytting, rivning og opprydding
 - Gul sone: støytiltak boliger
 - Oppfølging av støymålinger og fly traseer: siste rapport forelå i februar, det vil komme en ny rapport før sommeren
 - Det skal settes opp flere målestasjoner. Støygruppa Ørland bes om å komme med en oversikt hvor man ønsker å plassere disse.
- **Flytting/ rivning av regionalt verna og kommunalt verna boliger.**
Thomas Engen og Daniel Johansen orienterte om at det jobbes med en utredning som begynner å nærme seg anbefaling. Mulighetsrapport vil bli ferdig ca. juli/august. Prosess videre, ingen flytting av bygg før tidligst neste år.
- **For beboere som bor i lokalt/regionalt verna boliger, er det store restriksjoner når det gjelder restaurering. Hvilke regler gjelder for de i forhold til de andre boligene utenfor rød støysone som også er verneverdige? Det er lovet en helhetlig plan, jobbes det med dette?**
Thomas Engen orienterte om at det er en prosess gående for å finne løsninger.
- **Oppfølging av anleggsplan, våre veier er nedkjørte og ønsket er å få inn et krav om asfaltering i rekkefølgebestemmelsene før anleggsplan blir godkjent.**
Anleggsplan er etterspurt uten at den er levert. Saken sendes til kontrollutvalget.

Carl Oscar Pedersen orienterte om at ny anleggsplan er bestilt.

- **Naboloven status** – Hans Kristian Norset orienterte
 Søksmål mot Forsvaret i forbindelse med verdiforringelse, arbeidet er i gang. Åpnet for alle ved å gå ut i media ol.
 150 – 200 boliger ønsker å være med i prosessen, gårdsbruk er det sendt forespørsel til nå. Det er et stort registreringsarbeid, og det vil derfor bli en inngangsbillett på kr 8000 for de som fortsatt ønsker å være med.
 Det vil bli et orienteringsmøte i kulturhuset.
 Ønsker seg et kotekart som viser støytall.

- **Avskjæringsgrøft i nord - status** – Ketil Kvam orienterte
 (kart sendes med)
 Det er 2 år siden det ble snakk om en ny avskjæringsgrøft i nord fordi den første kanalen ikke fungerer tilfredsstillende.
 Den nye avskjæringsgrøfta er nå ferdig prosjektert. Dette er en ny landbrukskanal med nytt utløp i Grandefjæra. Kanalen er ca 3 km lang og går østover nord for ytre perimeter og den første avskjæringsgrøfta. Tekniske planer og kravspesifikasjoner er gjort av NLR på oppdrag fra Forsvarsbygg og i samarbeid med alle berørte grunneiere/leietakere.
 Det skal foreligge signerte avtaler med samtlige 11 grunneiere som sokner til kanalen. I nordvestre hjørne av ytre perimeter passerer første og andre kanal nærme hverandre. Begge kanaler har kummer der. Mellom disse kummene opplyses at det er planlagt en overløpsmulighet ved behov.
(I møtet ble det reist spørsmål rundt dette overløpet, fordi det ikke har vært tema i grunneiermøter. Det ble i etterkant av dette KOU-møtet bestemt at behovet skal avklares med felles befaring FB, NLR og grunneierrepr en av de nærmeste dagene).
 Forsvarsbygg har ansvaret for gjennomføring av byggeprosjektet.
 Prosjektet skal nå ut på anbud. Byggeperiode er i samråd med grunneiere planlagt å være juli – aug 2020.

- **Eventuelt:**
 - Blomsterbyen – Finn Olav Odde orienterte
 Veien er ødelagt og bør ordnes opp
 Kommer tilbake med opplysninger til neste møte.

 - Spørsmål om skjøtsel av voller mm
 Forsvarsbygg har ansvar for skjøtsel av vollene. Det er avtalt 3 slåtter i vekstsesongen. FB har kjøpt inn utstyr for slåing som skal tas i bruk i sommer.
 Vollene er ett stort og godt synlige kulturlandskapselement. God skjøtsel er avgjørende viktig av både landbruks-, sikkerhets-, miljø- og kulturlandskapsmessige hensyn.
 Vollene utgjør et areal på anslagsvis 600 daa, og kommunen vil følge opp at slåing og skjøtsel gjennomføres som avtalt.
 I tillegg ble også nevnt at ytre områder både på øst- og vestsiden må skjøttes for å unngå opphopping av ugras og uønska arter.

 - Utslippstillatelse Djupdals-kanalen
 Deler av bekken legges igjen /rensedam /åpen grøft.
 Ketil Kvam følger opp – tas videre på neste møte